
 
 
Fra: Susanne Elstrøm Hansen  
Sendt: 18. desember 2018 14:07 
Til: Ivar Thidemansen  
Emne: Erfaring med ergositter 
 
 
 
 
Hei 
 
Her er mitt anbefalingsbrev til dere ☺ 
 
Ergositter har blitt min redning over flere år.  
Ble anbefalt denne stolen da jeg hadde gjennomgang av arbeidsplassen min, og har ikke 
angret et sekund.  
Har hatt utfordringer med ryggen siden ungdomstiden, med flere prolapser blant annet.  
Etter å ha anbefalt den varmt på kontoret, og tipset om HMS på arbeidsplassen har vi nå 5 
slike, og det vil nok bli flere i fremtiden ☺ 
 
Riktig god jul ☺ 
 
 
 

Vennlig hilsen 
Susanne E. Hansen 
Konsulent 
Tekniske tjenester 
 
Gjerdrum kommune 
Tlf. 66 10 61 03 – 41 20 07 50 
 
 


